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世界中联第 17 届中医儿科国际学术交流大会 

第一轮通知 

世界中医药学会联合会第 17 届中医儿科国际学术交流大会拟

定于 2025 年 10 月 30 日-11 月 1 日在澳大利亚悉尼市召开，本次学

术年会亦作为第 22 届世界中医药大会分会场。大会的主题为“中医

儿科为世界儿童健康服务”。会议旨在为国内外中医儿科专业人士提

供学术交流、学习和探索的平台，促进中医儿科学术的国际传播。

本次大会由世界中联儿科专业委员会主办。 

会议征文内容： 

1．中医儿科学术流派的传承创新 

2．小儿呼吸道感染病的临床诊治 

3．儿童过敏性疾病的辨证与治疗 

4．儿科脾胃学说的当今临床运用 

5．儿童体质学说与护养及治未病 

6．中医儿科学术的国际发展现况 

7．中医非药物疗法儿科临床应用介绍 

8．中医儿科科研、教学工作成果展示 

会议日程安排： 

2025 年 10 月 30 日  抵达，报到注册 

2025 年 10 月 31 日  学术交流 

2025 年 11 月 01 日  学术交流  

2025 年 11 月 02 日  离会，返程 
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会议报名及征文截止日期：2025 年 8 月 10 日。 

会议地址：澳大利亚悉尼市 

会务组联系方式： 

联系人：戴启刚 18112938805  微信号：

即日起征集会议报名及来稿（见“征稿通知”）。请报名者填写

附件“报名表”发至会务组邮箱 szlek@126.com（已发来预报名表者可

忽略），随件发“第 22 届世界中医药大会第二轮会议通知”，请阅知。

参会的其它各项具体安排，我们将会陆续与各位报名者联系。

13776606244 

          

会务组邮箱：szlek@126.com 

林丽丽 18351893063  微信号：18351893063

热烈欢迎海内外同道报名参会！ 

 

世界中医药学会联合会儿科专业委员会 

                                       2025 年 4 月 07 日 

 

 

 

 

 

  

世界中医药大会组委会

2025 年 4 月 07 日
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The 17th International Academic Exchange Conference of Pediatrics of 

Chinese Medicine of WFCMS 

NOTICE 

The 17th International Academic Exchange Conference of Pediatrics of 

Chinese Medicine of WFCMS will be held in Sydney, Australia, from October 30th 

to November 1st, 2025. This academic annual conference will also serve as a 

sub-venue of the 22nd World Congress of Chinese Medicine. With theme of "TCM 

Pediatrics Serving the Health of Children Worldwide", the conference aims to 

provide a platform for academic exchanges, learning and exploration for TCM 

pediatrics professionals both domestically and internationally, thereby promoting 

the international dissemination and development of TCM pediatrics. The 

conference is organized by the Pediatrics Specialty Committee of WFCMS. 

Topics for papers 

1. Inheritance and Innovation of academic schools in TCM pediatrics 

2. Clinical diagnosis and treatment of pediatric respiratory tract infection 

diseases 

3. Diagnosis and treatment of pediatric allergic diseases 

4. Current clinical application of pediatric spleen-stomach theory 

5. Theory of children's constitution, health care and prevention of disease 

6. International development of academic knowledge in TCM pediatrics 

7. Introduction to the clinical application of non-pharmacological therapies in 

TCM pediatrics 

8. Achievements in scientific research and teaching of TCM pediatrics 

Agenda 

October 30th  Registration in Sydney, Australia 

October 31st  Academic conference  

November 1st Academic conference 

November 2nd Departure 
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Lin Lili: 18351893063, WeChat: 18351893063
Conference Affairs Group Email: szlek16@126.com

We are now accepting conference registrations and paper submissions (refer 

to the "Call for Papers"). Participants are requested to complete the attached 

"Registration Form" and send it to the conference organizing committee via 

E-mail address: szlek@126.com  (those who have already submitted the 

pre-registration form need not resubmit). Along with the form, please find 

attached the "Second Round Conference Notice for the 22nd World Congress of 

Chinese Medicine" for your review. Further details regarding other specific 

arrangements for the conference will be communicated with the registrants in 

due course. We look forward to your participation.

Deadline for conference registration and paper submission: August 10th ,2025.

Address: Sydney, Australia

Contact：

Conference affair component: Dai Qigang: 18112038805, WeChat: 13776606244

Warmly welcome colleagues at home and abroad to sign up for the conference.

 

 

Pediatrics Specialty Committee of WFCMS 

April 7, 2025

Organizing Committee of WCCM 

April 7, 2025

mailto:szlek16@126.com

